
東華三院馬振玉紀念中學 
行政通告 082b/25-26 
中五級學習用品費用 

 
敬啟者： 

 
有關本學年中一級之學習用品費用補充如下： 
 
科目 項目 數量 負責老師 小計（$） 

數學科 數學必修部分卷二 1套 錢明榮老師 24.6 

總數： 24.6 

 

請 貴家長仔細閱讀通告內容，並於三月九日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦

理。有關費用須透過 eClass Parent App 之繳費通告及以 AlipayHK 或支票繳付，如用支票繳付，

抬頭請寫「東華三院馬振玉紀念中學法團校董會」，支票背頁請寫上學生之姓名及班別。如有任何

疑問，請致電 2443 9899 與班主任或負責老師聯絡。 

 

此致 

貴家長                                                     

東華三院馬振玉紀念中學校長 
 

 

 

 

 

 

 

 

_________________________謹啟 

                                                       (賴珮賢) 
二零二六年三月六日 
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                                東華三院馬振玉紀念中學                    班號：       

行政通告 082b/25-26 
中五級學習用品費用 

 
 

敬覆者：本人為          班學生                    之家長，已知悉上述通告內容，並 
 
 以 * Alipay /支票 (支票號碼：               ) 繳交學習用品費用$24.6。 

 

 

 
 

此覆 
東華三院馬振玉紀念中學 
                                                     家長簽署：                    

 
                                                     家長姓名：                    
二零二六年     月     日 

 
 
 
 
 
 
 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 082b/25-26 

Learning Material Fees for S5 
 
6th March 2026  
 

Dear Parents 
 

Regarding the additional fee of learning materials, details are listed in the Chinese version as for your 
reference.  

 
Please return the signed e-reply slip by 9th March 2026 (Monday) and make payment by Alipay via eClass 
Parent App or pay by cheque at the General Office. Payment by cheque should be made payable to “The 
IMC of TWGHs C.Y. Ma Memorial College” and please write down the name and class of the student on 
the back of the cheque. Please feel free to contact the class teacher or teacher-in-charge on 2443 9899 if 
you have any questions.    
     

Yours sincerely 

 

 

 

 

Lai Pui Yin Polly  

Principal 

 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 


